

Tájékoztató (forrás: net.jogtar.hu)

A Kjt. szociális, valamint a gyermekjóléti és gyermekvédelmi ágazatban történő végrehajtásáról szóló 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet módosítása alapján a közalkalmazottat 15%-os kiegészítő bérpótlék illeti meg. Megjelent Magyar Közlöny 2025. évi 157. számában. 2025.12.23-án. A tájékoztató a rendelet alapján készült, nem részletezi a besorolás szabályait.

✓ Középfokú végzettségű szakdolgozók (kisgyermeknevelő, dajka)

A 2026-os minimálbér bruttó **322 800 Ft**, a **garantált bérminimum pedig bruttó 373 200 Ft**

2026. január 1-jétől, ami 11% (minimálbér) és 7% (garantált bérminimum) emelést jelent.

A bölcsődei pótlék összege azonos a 2025. évvel, de beemelésre került egy **kiegészítő bölcsődei pótlék** (új elem) amelynek a besoroláshoz tartozó összegeit az alábbi táblázat tartalmazza illetve a rendeletben megtalálható.

6/c. számú melléklet a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelethez

A kiegészítő bölcsődei pótlék összege (Ft) a bölcsődében, mini bölcsődében foglalkoztatott középfokú végzettséggel rendelkező kisgyermeknevelők, szaktanácsadók vonatkozásában

	A	B	C	D	E
1.	Fizetési	Közalkalmazotti			
2.	fokozat	jogviszonyban töltött idő	C	D	E
3.	1	0-3 év között	39 620	40 070	42 620
4.	2	3-6 év között	39 920	40 370	43 820
5.	3	6-9 év között	40 220	41 420	45 320
6.	4	9-12 év között	40 670	41 720	46 220
7.	5	12-15 év között	41 120	43 070	48 320
8.	6	15-18 év között	41 720	44 420	50 420
9.	7	18-21 év között	42 920	45 770	52 820
10.	8	21-24 év között	43 220	46 970	54 320
11.	9	24-27 év között	44 420	49 070	56 420
12.	10	27-30 év között	46 370	51 470	61 220
13.	11	30-33 év között	48 770	54 020	62 420
14.	12	33-36 év között	49 820	55 370	64 820
15.	13	36-39 év között	52 520	58 520	67 520
16.	14	39-42 év között	55 220	61 370	70 070
17.	15	42-45 év között	57 920	64 370	74 270
18.	16	45-48 év között	60 170	67 220	77 420
19.	17	48 év felett	68 270	75 770	84 920

Ahogy az a január 14-én valamennyi bölcsődei intézmény, szolgáltatás fenntartójának megküldött tájékoztatóban is szerepel, a felsőfokú végzettségű **pedagógus munkakörben foglalkoztatottak nem részesülnek a kiegészítő bölcsődei pótlékban**. Ugyanakkor a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvénynek a szociális, valamint a gyermekjóléti és gyermekvédelmi ágazatban történő végrehajtásáról szóló **257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 15. § (6h) bekezdésében foglaltak szerint az ott felsorolt pótlékok után a 15%-os kiegészítő bérpótlék őket is megilleti.**

A kiegészítő bölcsődei pótlék összege (Ft) a bölcsődében, mini bölcsődében foglalkoztatott bölcsődei dajkák vonatkozásában

A	B	C	D	E	F
Fizetési fokozat	Közkalkalmazotti jogviszonyban töltött idő	A	B	C	D
1	0-3 év között	20 860	37 820	38 421	38 869
2	3-6 év között	21 520	38 117	38 572	39 173
3	6-9 év között	22 180	38 269	38 869	40 071
4	9-12 év között	22 840	38 572	39 173	41 120
5	12-15 év között	23 500	38 718	39 318	43 067
6	15-18 év között	24 160	38 869	39 622	45 172
7	18-21 év között	24 820	40 368	41 120	47 271
8	21-24 év között	25 480	40 968	41 417	47 872
9	24-27 év között	26 140	41 721	42 473	49 667
10	27-30 év között	26 800	43 819	44 869	52 518
11	30-33 év között	27 460	45 918	47 271	55 673
12	33-36 év között	28 120	46 822	48 017	56 722
13	36-39 év között	28 780	48 321	49 971	58 821
14	39-42 év között	29 440	50 571	52 518	61 072
15	42-45 év között	30 100	52 822	55 072	66 622
16	45-48 év között	30 760	54 320	56 571	69 322
17	48 év felett	31 420	55 218	58 821	71 421

✓ **Pedagógus életpálya szerinti illetmények**

- **Gyakornok: 705.000 Ft (+ pályakezdési illetmény 11 660 Ft)**
- **Pedagógus I: 718.000 Ft**
- **Pedagógus II: 725.000 Ft**
- **Mesterpedagógus: 785.000 Ft**

Az alsó határtól eltérő besorolású (munkáltatói döntés alapján) alapilletménnyel rendelkező pedagógusok esetén 10% a kötelező emelés mértéke.

Pedagógus illetményhez tartozó bölcsődei pótlék fix összeg (kiegészítő pótlék nincs) az alábbiak alapján:

- **Gyakornok: 105 600 Ft**
- **-18 év esetén: 123 200 Ft**
- **18- 33 év esetén: 127 600 Ft**
- **33 - év esetén 162 800 Ft**

A 2026. január 1-jétől esedékes átlagos 10%-os ped. béremeléshez a központi költségvetés **többlettámogatást biztosít** a fenntartók részére! Részletek az alábbi linken olvashatók:

<https://www.allamkincstar.gov.hu/nem-lakossagi-ugyek/egyhazi-nemzetisegi-onkormanyzati-es-nem-allami-humanszolgalta-tast-nyujto-fenntartok/tamogatásokkal-kapcsolatos-egyeb-tajekoztatok/tajekoztato-intezmenyfenntartok-reszere>

- ✓ **Gazdasági, ügyviteli, kisegítő stb. munkakörökben - így pl. szakácsként, karbantartóként, ételmezésvezetőként, gazdasági alkalmazottként stb. - dolgozók), valamint egyéb bölcsődei ellátásban dolgozók (családi bölcsőde, munkahelyi bölcsőde)**

A 2026-os minimálbér bruttó 322 800 Ft, a garantált bérminimum pedig bruttó 373 200 Ft. Az összevont szociális pótlék azonos a 2025. évvel, új elem a kiegészítő szociális pótlék.

A kiegészítő szociális pótlék összege (Ft)

	A	B	C	D	E	F	G	H	I	J	K
1.	Közalkalmazotti jogviszonyban töltött idő	Fizetési osztály									
2.		A	B	C	D	E	F	G	H	I	J
3.	0–1 év között	14 620	31 820	31 820	31 820	32 870	39 920	39 920	41 570	41 570	41 570
4.	1–2 év között	14 620	31 820	31 820	31 820	32 870	39 920	39 920	41 570	41 570	41 570
5.	2–3 év között	14 620	31 820	31 820	31 820	32 870	39 920	39 920	41 570	41 570	41 570
6.	3–4 év között	14 770	31 820	31 970	31 970	32 870	39 920	39 920	41 570	41 570	41 570
7.	4–5 év között	14 770	31 820	31 970	31 970	33 470	41 570	41 570	44 720	44 720	44 720
8.	5–6 év között	14 770	31 820	31 970	31 970	33 470	41 570	41 570	44 720	44 720	44 720
9.	6–7 év között	14 770	31 970	31 970	31 970	33 470	41 570	41 570	44 720	44 720	44 720
10.	7–8 év között	14 770	31 970	31 970	31 970	33 470	41 570	41 570	44 720	44 720	44 720
11.	8–9 év között	14 770	31 970	31 970	32 420	34 070	42 770	42 770	46 520	46 520	46 520
12.	9–10 év között	14 920	31 970	32 120	32 420	34 070	42 770	42 770	46 520	46 520	46 520
13.	10–11 év között	14 920	31 970	32 120	32 420	34 070	42 770	42 770	46 520	46 520	46 520
14.	11–12 év között	14 920	31 970	32 120	32 420	34 070	42 770	42 770	46 520	46 520	46 520
15.	12–13 év között	14 920	32 120	32 120	33 170	34 820	44 120	44 120	49 070	49 070	49 070
16.	13–14 év között	14 920	32 120	32 120	33 170	34 820	44 120	44 120	49 070	49 070	49 070
17.	14–15 év között	14 920	32 120	32 120	33 170	34 820	44 120	44 120	49 070	49 070	49 070
18.	15–16 év között	15 070	32 120	32 270	33 170	34 820	44 120	44 120	49 070	49 070	49 070
19.	16–17 év között	15 070	32 120	32 270	33 770	35 420	45 320	45 320	52 370	52 370	52 370
20.	17–18 év között	15 070	32 120	32 270	33 770	35 420	45 320	45 320	52 370	52 370	52 370
21.	18–19 év között	15 220	32 270	32 270	33 770	35 420	45 320	45 320	52 370	52 370	52 370
22.	19–20 év között	15 220	32 270	32 270	33 770	35 420	45 320	45 320	52 370	52 370	52 370
23.	20–21 év között	15 220	32 720	32 720	34 370	36 020	48 320	48 320	54 020	54 020	54 020
24.	21–22 év között	15 220	32 720	32 720	34 370	36 020	48 320	48 320	54 020	54 020	54 020
25.	22–23 év között	15 220	32 720	32 720	34 370	36 020	48 320	48 320	54 020	54 020	54 020
26.	23–24 év között	15 220	32 720	32 720	34 370	36 020	48 320	48 320	54 020	54 020	54 020
27.	24–25 év között	15 670	33 170	33 170	35 120	36 770	51 620	51 620	55 520	55 520	55 520
28.	25–26 év között	15 670	33 170	33 170	35 120	36 770	51 620	51 620	55 520	55 520	55 520
29.	26–27 év között	15 670	33 170	33 170	35 120	36 770	51 620	51 620	55 520	55 520	55 520
30.	27–28 év között	15 670	33 170	33 170	35 120	36 770	51 620	51 620	55 520	55 520	55 520
31.	28–29 év között	16 120	34 070	34 070	36 020	37 670	53 420	53 420	57 020	57 020	57 020
32.	29–30 év között	16 120	34 070	34 070	36 020	37 670	53 420	53 420	57 020	57 020	57 020
33.	30–31 év között	16 120	34 070	34 070	36 020	37 670	53 420	53 420	57 020	57 020	57 020
34.	31–32 év között	16 120	34 070	34 070	36 020	37 670	53 420	53 420	57 020	57 020	57 020
35.	32–33 év között	16 720	34 820	34 820	36 920	38 570	54 770	54 770	60 770	60 770	60 770
36.	33–34 év között	16 720	34 820	34 820	36 920	38 570	54 770	54 770	60 770	60 770	60 770
37.	34–35 év között	16 720	34 820	34 820	36 920	38 570	54 770	54 770	60 770	60 770	60 770
38.	35–36 év között	16 720	34 820	34 820	36 920	38 570	54 770	54 770	60 770	60 770	60 770
39.	36–37 év között	17 170	35 720	35 720	37 970	38 870	55 370	55 370	63 020	63 020	63 020
40.	37–38 év között	17 170	35 720	35 720	37 970	38 870	55 370	55 370	63 020	63 020	63 020

A rendelet 8 sz. mellékletében megtalálhatók a 40 év feletti jogviszonyban töltött időkhöz tartozó összegek.